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REPUBLIKA HRVATSKA  

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA  

OPĆINA RUŽIĆ 

OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA: 024-02/23-01/2 

URBROJ: 2182-8-02-23-2 

Gradac, 02. lipnja 2023. godine 

 

     Z A P I S N I K  

   s 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić 

 

Sjednica je održana 02. lipnja 2023. godine, u Vijećnici Općine Ružić u Gradcu, s početkom u 

10:00 sati. 

 Nazočni vijećnici: 

Ante Duran, Ana Strunje, Petar Šaran, Hrvoje Sučić, Željko Bikić, Ivica Mikelić i 

Tatjana Buzov. 

Odsutni: Damir Prnjak i Josip Sučić 

 Ostali  nazočni: 

- Načelnik Općine Ružić Dalibor Durdov, 

- Katarina Drezga, pročelnica JUO Općine Ružić 

- Zapisničar:  

Katarina Drezga. 

 

11. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ružić otvorio je predsjednik Općinskog vijeća Ante 

Duran. 

Utvrđeno je da je na sjednici nazočno sedam (7) vijećnika te da postoji kvorum. 

Predsjednik Vijeća je utvrdio da su vijećnici uz poziv dobili utvrđeni Dnevni red za 11. 

sjednicu koji glasi: 

 

DNEVNI  RED 

 

- Verifikacija Zapisnika s 10. sjednice Općinskog vijeća, 

1. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u 

vlasništvu Općine Ružić u 2022. godini,  

2. Prijedlog Odluke o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija 

Općine Ružić i Plana zaštite od požara Općine Ružić, 

3. Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području 

Općine Ružić za 2023. godinu, 

4. Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o radu Komunalnog društva Gradska čistoća 

Drniš d.o.o. za gospodarenje otpadom za 2022. godinu, 

5. Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području Aglomeracije Ružić, 

6. Zahtjevi,  

7. Razno. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu na Zapisnik s 9. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ružić. Nije bilo rasprave.  
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Predsjednik Općinskog vijeća daje Dnevni red na glasovanje. 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

 

Zapisnik s 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić je verificiran jednoglasno. 

 

Točka 1. 

Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Ružić u 2022. godini  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže Odluku o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Ružić u 2022. godini. Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 1. 

točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje 1. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Ružić u 2022. godini usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 2. 

Odluka o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija Općine 

Ružić i Plana zaštite od požara Općine Ružić   

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 2. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 2. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija Općine Ružić i 

Plana zaštite od požara Općine Ružić usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 3. 

Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Ružić za 

2023. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 3. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 3. dnevnog reda na glasovanje. 

Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Ružić za 2023. 

godinu usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 4. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Komunalnog društva Gradska čistoća Drniš 

d.o.o. za gospodarenje otpadom za 2022. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 4. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 4. dnevnog reda na glasovanje. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Komunalnog društva Gradska čistoća Drniš d.o.o. za 

gospodarenje otpadom za 2022. godinu usvojen je jednoglasno. 

 

 

Točka 5. 

Odluka o odvodnji otpadnih voda na području Aglomeracije Ružić  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 5. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 5. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o odvodnji otpadnih voda na području Aglomeracije Ružić usvojena je jednoglasno. 

 



3 

 

Zahtjevi 

 

1. Ana Duga, za Doris Duga i Melani Živko je podnijela Zamolbu za financijsku pomoć 

u 2023. godinu zbog velikih troškova liječenja i skrbi o bolesnim kćerima. 

 Načelnik predlaže da se odobri pomoć u iznosu od 200,00 €. 

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

2. OPG Goreta, Viktor Ivan Goreta podnio je Zamolbu za popravak puta na predjelu 

Gorete – Seline gdje gradi poljoprivredni objekt za smještaj stoke. 

Načelnik predlaže da se odobri popravak dijela ucrtanog puta u dužini od nekoliko 

stotina metara koji je u najgorem stanju.  

           Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

3. Jakov Marijanović podnio je Zahtjev za ravnanjem i nasipanjem ulice (Nogića ulica), 

dužine cca 300 metara. 

Načelnik predlaže da se ovaj Zahtjev odobri.  

Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

4. Mještani sela Gradac (u potpisu Anka Vulić i  Ante Pastuović) podnijeli su Zahtjev 

za rješavanjem problema oborinskih voda te predlažu da Općina financira kupnju cca 

50 metara odvodnih cijevi i cca 3 metra kubična betona, a radove će izvesti Ante 

Pastuović o svom  trošku i svojom mehanizacijom. 

Načelnik predlaže da se ovaj Zahtjev odobri. 

Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

5. TZ Grada Drniša podnijela je Zamolbu za pokroviteljstvom u iznosu od 200,00 € za 

organizaciju Susreta klapa u Drnišu. 

Načelnik predlaže da se ova Zamolba odobri.  

Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

6. Paško Čule, u ime mještani Kljaka – zaseok Čule, obratio se općinskom načelniku 

usmenim Zahtjevom da se formira odvodni kanal uz nerazvrstanu cestu kod lokacije 

„Čule-Bunar“. 

Načelnik predlaže da se po ovom Zahtjevu odobre potrebni radovi za formiranje cca 40 

metara odvodnog kanala.  

Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

7. Marko Pastuović podnio je zamolbu za uređenjem odvodnog kanala uz put, uz ulicu 

Put crkve, od kuće pok. Jakova Buljevića. 

Načelnik predlaže da se ova Zamolba odobri.  

Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 
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Razno 

 

Vijećnik Ivica Mikelić postavlja pitanje o problemu košnje trave uz nerazvrstane ceste koje 

ima više nego inače zbog učestalih kiša ovog proljeća. 

Načelnik odgovara da se priprema postupak nabave radova za održavanje cesta, a ukoliko bi 

se išlo i prije toga u narudžbu tih radova, problem je doći do izvođača i mehanizacije jer su 

svi oni do sredine srpnja angažirani na cestama većeg prioriteta. Za očekivati je da će se 

košnja trave i raslinja uz nerazvrstane ceste odraditi u prvoj polovici srpnja, kao što je to bio 

slučaj i prošle godine. 

 

Predsjednik Vijeća zaključuje rad sjednice. 

Sjednica je završena u 10:32 sati. 

 

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis čuva pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 

a vijećnici ga na zahtjev mogu preslušati. 

 

    Zapisničar       PREDSJEDNIK 

Katarina Drezga          Ante Duran 
  

  


